8天7晚《【】】 (石)) 流度游

青岛/烟台/蓬莱/潍坊/淄博/济南

菏泽/曲阜/泰安+台川庄古城

特别升级:住宿一晚国际5星级酒店

3体验:一晚住宿于干年古城内古色古香客栈

多次:海鲜蒸锅、火锅自助餐、渔家宴+鲍鱼

景点:千年古城《台儿庄古城》 特别安排:摇橹船夜游台儿庄古镇

特别赠送:泰山平安香囊+裕金奖白兰地

吉隆坡 / 中转城市 / 青岛 (机上用餐) 齐集于吉隆坡国际机场,乘搭班机经中转城市飞往青岛。抵达后,入

住酒店。 酒店: 青岛广业锦江酒店或同级(当地4星级酒店)

第二天 青岛 / 烟台 (早午晚)

早餐后,游览**八大关**-八大关受欢迎不仅是它的自然风光,而且它的花 园式别墅和外国式建筑物。接着游览**膨桥**-位于青岛湾中,与市内最繁 荣的中心路成一条直线, 由海岸前伸入海, 素有长虹远引之美誉。然 后,将前往**川逼山**-小渔山顶的18米高三层八角览潮阁,周围有许多西 方风格的建筑,可登阁眺市区景观。毕后,游览**奥林匹克广场**-与奥帆 中心纪念墙火炬码头毗邻,可以俯瞰奥帆中心港池全景。毕后,前往 参观**青岛啤酒厂〔包含品酒+啤酒豆〕**-号称亚洲最大国际啤酒都会。 游毕后,前往烟台游览**张裕葡萄酒博物馆**-中国数一数二的葡萄酒【包 含品酒+赠送精美迷你白兰地)。

酒店: 烟台戴斯酒店或同级(当地5星级酒店)

烟台 / 蓬莱 / 潍坊

早餐后,出发前往蓬莱。抵达后,游览**八仙渡风景区**-是一个三面环海 的葫芦岛,有一座八仙桥通向景区,将人间与仙境紧紧的连在一起。 午餐后,前往潍坊。抵达后,游览**杨家阜民俗村**-闻名中外的特色民族 村,是中国三大木版年画和驰名中外的风筝的主要产地。

酒店:潍坊中恒酒店或同级(当地4星级酒店)

潍坊 / 淄博 / 济南 (早午晚) 早餐后,出发前往淄博。抵达后,游览**周村古商城**-周村古商城也叫大街,素有"旱码头"、"金周村"、"丝绸之乡"、"天下第一村" 的美誉。毕后,出发前往济南。抵达后,游览**大明湖**-此湖是由众泉江

流而成的天然湖泊,湖面面积46.5公顷,大明湖历史悠久,景色秀美 具有很高的园林艺术水平和观赏游览价值。接着,游览**黑虎泉**-因此 泉为一天然洞穴,内有一巨石盘曲伏卧、上生苔藓,显得黑苍苍如猛 虎深藏, 泉水从巨石下涌出激湍撞击, 再加半夜朔风吹入石隙裂缝酷 似虎啸故称黑虎泉。然后,游览**芙容街**-因街中芙蓉泉而得名,长432 米,平均宽约6米,是济南市的老商业街。

酒店:济南银丰华美达酒店或同级(国际5星级酒店)

和风菜粤*

第五天 济南 / 台儿庄古城 (早午晚)

早餐后,前往游览**台儿庄古城**,城内留存的明清时期的古运河,是中 国唯一一座东方古水城。台儿庄大战使古城化为废墟,现在看到的古 城是以大运河为文化轴线,重建后的八大景区组成的。丰富的建筑风 格极具特色,既能看到鲁南民居、北方大院,又能看到徽派建筑、客 家建筑, 甚至欧式建筑。最有趣的是, 关帝庙、天后宫、泰山庙、清 真寺、天主堂等各大宗教建筑的身影都可以在这里看到。夜幕时分, 古城在灯光下流光溢彩。晚上将安排**摇橹船夜游古城**。

酒店: 台儿庄古城荷田客栈或同级(当地4星级客栈)

台儿庄古城 / 曲阜 / 泰安 第六天 (早午晚) 早餐后,前往曲阜游览孔府-孔府又称"衍圣公府" ,位于孔庙东侧, 是孔子嫡系长期居住的府第,也是中国封建社会官衙与内宅合一的典 范建筑。午餐后,出发前往泰安。抵达后,游览**泰山王母池**-古称"群 ,又名"瑶池"。王母池分前后两院,前院有王母泉,泉水清

澈甘洌;后院为七真殿,殿内泥塑神情各异,栩栩如生。 酒店:泰安东岳山庄酒店或同级(当地5星级酒店)

赤安 / 青岛 第七天 (早午晚)

早餐后,游览**泰山(含上下缆车)**-泰山挺拔雄峻,是中国五岳名山圣 地,世界自然遗产之一。接着,将游览**南天门**-又名三天门,南天门位 于十八盘尽头, 是登山盘道顶端, 座落在飞龙岩和翔凤岭之间的山口 上。由下仰视,犹如天上宫阙,是登泰山顶的门户。**天街**-是指南天门 向东到碧霞祠一段街道。毕后,将游览**玉皇顶**-玉皇顶是泰山主峰之巅 因峰顶有玉皇庙而得名。玉皇顶旧称太平顶,又名天柱峰。午餐后 前往青岛,游览**中山路**-青岛的中山路是一条有着百年历史、闻名全 国的商业街,曾经是青岛的"名片",也可以说是青岛商业的"母脉

酒店: 青岛广业锦江酒店或同级(当地4星级酒店)

第八天 青岛 / 中转城市 / 吉隆坡 (早/机上用餐) 早餐后,自由活动至约定时间送往国际机场乘搭豪华班机经中转城市

飞返家园。

以上的景点先后顺序可根据具体的情况有所调整

倘若原定的景点不对外开放,将由其他景点取代

*在主要节日、商业展览、旅游旺季期间,住宿酒店可能需安排在另一

保证自费: 青岛总督府+康有为故居+海上观光+台东夜市=RM200/人

价格

出发日期

联系方式

8D7N SHANDONG DELIGHT

QINGDAO / YANTAI / PENGLAI / WEIFANG / ZIBO // HEZE / QUFU / TAI'AN + Taierzhuang Ancient Tov

SPECIAL ARRANGEMENT

JPGRADE HOTEL: 1 Night International 5 Stars hotel EXPERIENCE: 1 Night accommodation at ancient city **UPGRADE MEALS: Seafood steamboat, steamboat buffet.** Shandong Farm feast + Abalone NEW ITINERARY: Taierzhuang Ancient town SPECIAL ARRANGE: Night tour by sampan ride at **Taierzhuang ancient town** FREE: Taishan Safety Sachet+Changyu Gold Medal Brandy

KUL / TRANSIT CITY / OINGDAO D1

(MOB)

Assemble at KLIA for your departure flight to Qingdao via transit city. Upon **D5** arrival, check in hotel.

Hotel: Guangye Jinjiang Hotel or similar (Local 4stars hotel)

D2 QINGDAO / YANTAI

After breakfast, visit Ba Da Guan - It is famous by its natural beauty, garden like villas and foreign-style buildings. Continue visit **Zhan Bridge** - Located in Qingdao Bay and has combine with the most prosperous center. Then, visit Mt. Xiao Yu - The top of the mountain is 18m, can climb up to the top to view the beautiful scenic. Upon finished, visit Olympic Plaza - Stay near to the Olympic Sailing Center, here can view the scenic of whole Olympic Sailing Center, visit Oingdao Beer Factory (included taste beer + beer beans). The Top International Asia Beer Ground . After that, proceed to Yantai. Upon arrival, visit Zhang Yu Grape Wine Museum - Considered as one of the best grape wine in China (included taste wine + gift mini Brandy).

Hotel: Yantai Days Hotel or similar (Local 5stars hotel)

D3 YANTAI / PENGLAI / WEIFANG

After breakfast, proceed to Penglai. Upon arrival, visit Eight Immortals Scenic Area - Is a gourd island surrounded by sea, there is a bridge heading to the island. After lunch, proceed to Weifang. Upon arrival, visit Yang Jia Fu Village - Is a famous unique village and the place where kites are made.

Hotel: Weifang Zhongheng International Hotel or similar (Local 4stars hotel)

WEIFANG/ZIBO/JINAN

After breakfast, proceed to Zibo. Upon arrival, visit Zhou Village - Zhou village also known as Main Street, well-known as "World First Village". After that, proceed to Jinan. Upon arrival, visit Lake Daming - This is a natural lake, the size of the lake is 46.5 hectare. It has a long history and beautiful After breakfast, free at your own leisure until assemble time transfer to the scenic. Continue visit Spring Heihu - Is a natural cave and the shape just like airport for your departure flight home via transit city. a tiger so called Heihu (Black Tiger). After that, visit Fu Rong Street - The name come from the Spring Furong in the street, is an old commercial street in Jinan City.

Hotel: Jinan Ramada Hotel or similar (International 5stars hotel)

~ CUISINES EXPERIENCE ~

*Seafood steamboat Lu Special Cuisine

Canton Cuisine

*Heze Cuisine

Confucian Feast **Ba Xian Feast **Tai'an Tofu Feast

Shandong Farm Feast+Abalone

Steamboat buffet

JINAN / TAIERZHUANG

After breakfast, proceed to visit The World Cultural Heritage site of Tai'erzhuang Ancient Town is at the center of the Beijing-Hangzhou Grand Canal, and it boasts of being the most beautiful water town in China. Tai'erzhuang was awarded the title of "the First Town on the Earth" during Emperor Wanli's reign in the Ming Dynasty, due to its burgeoning social and economic status, resulting from the Beijing-Hangzhou Grand Canal changing its course to the town. Evening will arrange night tour by sampan ride at old town area.

Hotel: Taierzhuang Hetian Resort or similar (Local 4stars hotel)

D6 TAIERZHUANG / OUFU / TAI'AN

(BLD)

After breakfast, proceed to Qufu. Upon arrival, visit Kong Fu - Known as Yan Seng Gong Fu, it has also become a model building for the society. After lunch, proceed to Tai'an. Upon arrival, visit Taishan Wang Mu Pool -Also called as "Jade Pool". This pool divided into two chambers, the front chamber has a spring and the back chamber have seven temples.

Hotel: Taian Dongyue Mountain Villa or similar (Local 5stars hotel)

TAI'AN / QINGDAO

(BLD)

After breakfast, visit Taishan (included cable car) - One of the China five famous mountains, also is the world's natural heritages. Continue visit South Gate - Is the entrance gate to the Taishan. After that, visit Sky Street -Is a street after the South Gate. Then, visit Yuhuangding - Located on the top of the Taishan. After lunch, proceed to Qingdao. Upon arrival, visit **Zhongshan Road** - Is an ancient and nationally known commercial street. Hotel: Guangye Jinjiang Hotel or similar (Local 4stars hotel)

D8 OINGDAO / TRANSIT CITY / KUL (B/MOB)

The itinerary are subject to the final discretion of the local operator

If a place of visit is closed to visitors, it will be replaced with an alternative

*During major events/trade shows/peak season. accommodation may not be in the city mentioned' Compulsory optional: Governor House*Kang House

+ Sea Excursion + Taitung Night Market*= RM 200/pax

CONTACT

PRICE

DEPARTURE DATE